

EN: Cardbox Packaging investing over €14mil in Austria

Vienna, October 2022. Recent announcing of the site expansion in Wolfsberg is resulting in over €14mil investment in not only the new premises, but especially in new machinery and automatisisation. This operation will significantly affect both Austrian sites of Cardbox Packaging Group. The investment is driven by the decision to support the company's longterm growth plan and to strengthen further its role as innovative high quality partner for the international and local brand owners.

After the previous years of growth, the need for a physical expansion was critical. For the biggest project of the site so far, *Architekt DI Heimo Wieser & Partner Ziviltechniker KG, Spielberg*, was chosen to take control of the processes associated with the premises constructions. The expansion will primarily increase the surface for production and warehouse premises.

Supported by *Heidelberger Druckmaschinen AG*, the machinery park in Wolfsberg will contain the new printing line Heidelberg XL 1067LYYLX (7c+2v) and two die-cutting Mastermatrix machines. With the new technological investments and the high grade of automatisisation Cardbox Packaging Austria will be perfectly prepared for future growth.

Following Wolfsberg site, the Pinkafeld plant is planning to reorganize its premises layout as well. Cardbox Packaging Wolfsberg shall start the new operation in Q4 2022.

"Thanks to the investment with respect to the Cardbox Packaging Group, the Wolfsberg site will be able to strengthen its focus on special packaging solutions supporting our customers with top innovative equipment and dedicated workflows strongly meeting the future market demand. At the same time, however, implementing a very unique off-line coating line the site will be expanded to become a breaking new ground hub of expertise for sustainable barrier solutions," explains Roland Schöberl, Managing Director of Cardbox Packaging Holding. The barrier coatings have become one of the group's key specializations, becoming successful in the European packaging industry. "We strongly believe our decision will turn the investment into the new vital asset within the group, supporting the overall business growth," concludes Klaus Hockl also Managing Director of Cardbox Packaging Holding.

The Cardbox Packaging Group, with sites in Austria, Serbia, Czechia and the USA, has been active in Carinthia since 2011, employing 60 of its almost 250 employees at this location. Alongside with the plant expansion, the workforce growth is being planned too. A number of global branded companies consider Cardbox Packaging a valuable partner in the development and production of high-quality and sustainable packaging solutions. The continuously rising annual turnover of the group is expected to reach €50mil in 2022.





DE: Cardbox Packaging investiert über 14 Millionen Euro in Österreich

Wien, Oktober 2022. Die kürzlich bekannt gegebene Standorterweiterung in Wolfsberg führt zu Investitionen von über 14 Millionen Euro, die nicht nur in die neuen Räumlichkeiten, sondern vor allem in neue Maschinen und Automatisierungen fließen. Diese Maßnahme wird sich auf beide österreichischen Standorte der Cardbox Packaging Group auswirken. Die Investition ist von der Entscheidung getragen, den langfristigen Wachstumsplan des Unternehmens zu unterstützen und seine Rolle als innovativer Qualitätspartner für internationale und lokale Markenartikler weiter zu stärken.

Aufgrund des Wachstums im Vorjahr war eine räumliche Erweiterung dringend notwendig. Für das bisher größte Projekt des Standortes wurde *Architekt DI Heimo Wieser & Partner Ziviltechniker KG, Spielberg* für die Kontrolle der Prozesse rund um den Bau der Räumlichkeiten ausgewählt. Mit der Erweiterung wird vor allem die Fläche für Produktions- und Lagerräume vergrößert.

Mit Unterstützung der *Heidelberger Druckmaschinen AG* wird der Maschinenpark in Wolfsberg die neue Drucklinie Heidelberg XL 1067LYYLX (7c+2v) und zwei Stanzmaschinen Mastermatrix enthalten. Mit den neuen technologischen Investitionen und dem hohen Automatisierungsgrad ist Cardbox Packaging Österreich für zukünftiges Wachstum bestens gerüstet.

Nach dem Standort Wolfsberg plant auch das Werk Pinkafeld eine Umstrukturierung des Betriebsgeländes. Cardbox Packaging Wolfsberg soll im 4. Quartal 2022 den neuen Betrieb aufnehmen.

“Durch die Investition in die Cardbox Packaging Gruppe kann der Standort Wolfsberg seinen Fokus auf spezielle Verpackungslösungen verstärken und unsere Kunden mit innovativem Top-Equipment und maßgeschneiderten Workflows unterstützen, die den zukünftigen Marktanforderungen gerecht werden. Gleichzeitig wird der Standort durch die Implementierung einer einzigartigen Offline-Beschichtungsanlage zu einem bahnbrechenden Kompetenzzentrum für nachhaltige Barrierelösungen ausgebaut“, erklärt Roland Schöberl, Geschäftsführer der Cardbox Packaging Holding. Barrierebeschichtungen haben sich zu einer der wichtigsten Spezialisierungen der Gruppe entwickelt und sind in der europäischen Verpackungsindustrie erfolgreich. „Wir sind der festen Überzeugung, dass die Investition zum wichtigsten Aktivposten der Gruppe werden wird, der auch zum Gesamtunternehmenswachstum beitragen wird“, schließt Klaus Hockl, ebenfalls Geschäftsführer der Cardbox Packaging Holding.

Die Cardbox Packaging-Gruppe mit Standorten in Österreich, Serbien, Tschechien und den USA ist seit 2011 in Kärnten tätig und beschäftigt hier 60 ihrer knapp 250 Mitarbeiter. Parallel zur Erweiterung des Werks soll auch die Belegschaft vergrößert werden. Bei einer Reihe internationaler Markenartikler gilt Cardbox als wertvoller Partner für die Entwicklung und Produktion hochwertiger und nachhaltiger Verpackungslösungen. Der Jahresumsatz der Gruppe steigt kontinuierlich und wird im Jahr 2022 voraussichtlich 50 Millionen Euro betragen.





CZ: Investice společnosti Cardbox Packaging v Rakousku přesáhne 14 milionů eur

Vídeň, říjen 2022. Nedávné oznámení o rozšíření závodu ve Wolfsbergu vyústilo v investici o více než 14 milionech eur nejen do nových prostor, ale také do zcela nového strojového parku a automatizace. Tento krok se významně dotkne obou rakouských závodů skupiny Cardbox Packaging. Hlavním účelem je podpořit dlouhodobý plán rozvoje společnosti a dále posílit její postavení kvalitního inovativního partnera pro mezinárodní i místní vlastníky značek.

Po předchozích letech růstu byla potřeba fyzického rozšíření klíčová. Dosud největší projekt závodu dostala na starost společnost *Architekt DI Heimo Wieser & Partner Ziviltechniker KG, Spielberg*, která se postará o procesy související s výstavbou areálu. Rozšířením se především zvětší plocha pro výrobní a skladové prostory.

Za podpory společnosti *Heidelberger Druckmaschinen AG* se do strojového parku ve Wolfsbergu zařadí nová tisková linka Heidelberg XL 1067LYYLX (7c+2v) a dva výsekové stroje Mastermatrix. Díky novým technologickým investicím a vysokému stupni automatizace bude společnost Cardbox Packaging Austria dokonale připravena na budoucí růst. Kromě závodu ve Wolfsbergu plánuje změnu uspořádání prostor i závod v Pinkafeldu. Společnost Cardbox Packaging Wolfsberg zahájí nový provoz ve 4. čtvrtletí roku 2022.

“Díky investicím skupiny Cardbox Packaging se bude moci závod ve Wolfsbergu více zaměřit na speciální obalová řešení, která podporují naše zákazníky špičkovým inovativním vybavením a specializovanými pracovními postupy, jež odpovídají budoucí poptávce trhu. Současně se zavedením jedinečné off-line lakovací linky se závod rozšíří a stane se novým průlomovým centrem odborné způsobilosti v oblasti udržitelných bariérových řešení,” vysvětluje Roland Schöberl, generální ředitel společnosti Cardbox Packaging Holding. Bariérové laky se staly jednou z klíčových specializací skupiny, mající úspěch v celém evropském obalovém průmyslu. “Pevně věříme, že naše rozhodnutí promění tuto investici v nové významné aktivum v rámci skupiny, a které podpoří celkový obchodní růst,” uzavírá Klaus Hockl, rovněž generální ředitel společnosti Cardbox Packaging Holding.

Skupina Cardbox Packaging má závody v Rakousku, Srbsku, České republice a USA a v Korutanech působí od roku 2011. V této spolkové zemi pracuje 60 z jejich téměř 250 zaměstnanců. Kromě rozšíření závodu se do budoucna počítá i s posílením pracovní síly. Ve vývoji a výrobě vysoce kvalitních a udržitelných obalových řešení je společnost Cardbox pro celou řadu globálních značek nedoceníitelným partnerem. Očekává se, že neustále rostoucí roční obrat skupiny dosáhne v roce 2022 částky 50 milionů eur.



